
体育馆木质吸音板

产品名称 体育馆木质吸音板

公司名称 佛山市国音建材有限公司

价格 85.00/平方米

规格参数 品牌:国音
规格:2440*128*15mm
产地:广东

公司地址 佛山市南海区里水镇河村西紫工业区大头岗二街
（土名：原祥兴）自编11号（住所申报）

联系电话 0757-85619395 18824839472

产品详情

体育馆木质吸音板厂家、防火木质槽孔吸音板我们都不陌生，但是对于防火槽孔吸音板的材料，相信很
多人都很清楚，在会议室，音乐厅等中高档次场所最为常见，很多对于吸音材料不了解的都会认为只是
个装饰材料，其实不然，专业的吸音材料如防火槽孔吸音板、布艺吸音板等都是根据声学原理加工而成
，不仅仅吸音效果佳，装饰效果也极强，因此被广泛的使用。木质吸音板厂家、防火木质槽孔吸音板特
点：1、材质：轻、不变型、强度高、造型美观、色泽幽雅、装饰效果好、立体感强、组装简便等 特点
。2、降噪：根据学原理，合理配合，具有出色的降噪吸音性能，对中、高频吸音效果尤佳。3、装饰：
既有天然木质纹理，古朴自然;亦有体现现代节奏的明快亮丽的风格，产品的装饰性极佳，可根据需要饰
以天然木纹、图案等多种装饰效果，提供良好的视觉享受。4、环保：所有材料符合国家环保标准，甲醛
含量低，产品还具有天然木质的芳香。5、防火：木质最高的防火等级B1。这点己通过国家权威部门检测
通过。6、安装：标准化模块设计，采用插槽、龙骨结构，安装简便、快捷。木质吸音板厂家、防火木质
槽孔吸音板适用于既要求有木材装潢及温暖效果，又有声学要求的场所。如在会议室，音乐厅，酒店，
体育馆等等墙面，顶部等常备使用到，佛山市南海瑞鑫装饰材料厂的防火槽孔吸音板产品具有多种贴面
色彩可供不同场合，不同爱好的客户选择。欢迎致电咨询。Wooden sound-absorbing panels, wooden sound-
absorbing board manufacturers fireproof slot we are not unfamiliar, but for the fire slot sound-absorbing plate
material, I believe many people are very clear, in the conference room, high-grade Place Music Hall in the most
common, many do not understand for sound-absorbing material will be considered only a decoration material, in
fact. Professional sound-absorbing materials such as fire hole panels, sound-absorbing cloth board is processed
according to the acoustics principle, not only the sound-absorbing effect, decorative effect is very strong, so it is widely
used.Wooden sound absorbing board manufacturer, fireproof wooden hole, sound-absorbing board characteristic:1:
Material: light, constant type, high strength, beautiful appearance, elegant color and luster, decorative effect is good, a
strong sense of three-dimensional, simple assembly and so on.2, noise reduction: according to the principle of science,
reasonable coordination, with excellent noise reduction, sound absorption performance, medium, high frequency
sound absorption effect is preferred.3, decoration: both natural wood texture, natural simplicity; also the sprightly
rhythms of modern brilliant style, excellent decorative products, can be decorated with natural wood, patterns and
other decorative effects, provide a good visual enjoyment.4, environmental protection: all materials in line with
national environmental standards, formaldehyde content is low, the product also has natural wood aroma.5 fire



prevention: Wooden highest fire rating B1. This has passed the approval of the national authorities.6: installation:
standardized module design, the use of slot, keel structure, easy to install and quick.Wood sound absorbing board
manufacturer, fireproof wooden slot sound absorption board, suitable for both wood decoration and warm effect, and
acoustic requirements of the place. As in the conference room, hall, hotel, gymnasium and so on top of walls, standing
to fire, sound-absorbing board slot products in Foshan City Nanhai Ruixin decorative material factory has a variety of
colors for veneer on different occasions, different customer choice of hobbies. Welcome to call for advice.
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